

The United States is preparing to spend more than 87.5 billion baht to increase vaccine production. It aims to help the international community with 600 million doses by mid 2022. This is good but when some dictator countries like Thailand and Myanmar receive these donations of vaccines, they do not vaccinate the caregivers who are nevertheless the first respondents who are most at risk of contracting the virus and crippling the health care system. It is therefore important that the US government crisis management team that validates vaccine donations ensure that the vaccines actually go to the people and the communities in need in the countries to which the United States makes these donations. Otherwise, it is not only strengthening these dictatorships but also wasting the American taxpayer's money for nothing!

Les États-Unis se préparent à dépenser plus de 87,5 milliards de bahts pour augmenter la production de vaccins. Il vise à aider la communauté internationale de 600 millions de doses d'ici mi 2022. **C'est bien mais lorsque certains pays dictateurs** comme la Thailand et le Myanmar reçoivent ces dons de vaccins, ils ne vaccinent pas les soignants qui sont pourtant les premiers répondants qui s'exposent le plus au risque de contracter le virus et paralyser le système de santé. Il est donc important que l'équipe de gestion de crise du gouvernement américain qui valide les dons de vaccins fassent en sorte que les vaccins aillent réellement à la population dans les pays à qui les États-Unis font ces dons. Sinon, c'est non seulement renforcer ces dictatures mais aussi gaspiller l'argent du contribuable américain pour rien !

@USAmbUN, @Craig_A_Spencer, @AOC, @PeterHotez , @DrEricDing, @Cleavon_MD, @vanranstmarc, @Emmanuel_microb, @SabiVM, @BogochIsaac, @Sue_Innovates, @TSererak, @tanawatofficial, @drzarni, @mrattkth, @cvdom2021, @thinzashunleiyi